

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

SERVICE DU PREMIER MINISTRE

COMITÉ NATIONAL DE DESARMEMENT,
DE DÉMOBILISATION ET DE RÉINTÉGRATION

NDDRC



CNDDR

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

PRIME MINISTER'S OFFICE

NATIONAL DISARMAMENT,
DEMOBILIZATION AND REINTEGRATION
COMMITTEE

AVIS DE CONSULTATION

Objet : Demande de Cotation N° 007/DCO/CNDDR/CN/CIPM/2022, du 06/09/2022, relative à l'aménagement des Bacs pour la pisciculture pour les Centres régionaux DDR de Mora, Bamenda et Buea.

Dans le cadre de l'exécution de la fourniture citée en objet, le Coordonnateur National du Comité National de Désarmement, de Démobilisation et de la Réintégration envisage de procéder à la création des Bacs pour la pisciculture pour les Centres régionaux DDR de Mora, Bamenda et Buea.

La participation à cette consultation est ouverte aux entreprises exerçant au Cameroun.

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de **rente millions (30 000 000) Francs CFA**

N°	MORA	BAMENDA	BUEA
01	10 000 000	10 000 000	10 000 000
TOTAL		TRENTE MILLIONS FCFA	

Le Dossier de consultation peut être retiré auprès du Service des Marchés du CNDDR situé à l'Avenue Rosa Park sis au Quartier Golf, Yaoundé contre présentation d'une quittance de versement de la somme de 20 000 FCFA (vingt mille) francs CFA au Compte d'Affectation Spécial **CAS-ARMP N° 335 988** ouvert dans les livres BICEC Cameroun.

Les offres seront remises au plus tard le **29/09/2022 à 09 heures** précises au Service du CNDDR, et devront porter la mention suivante :

Demande de Cotations N° 007/DCO/CNDDR/CN/CIPM/2022, du 06/09/2022, relative à la création des bacs pour la pisciculture pour les Centres régionaux DDR de Mora, Bamenda et Buea.

Les offres seront dépouillées au plus tard **29/09/2022 à 10 heures** précises à la salle des conférences du CNDDR.

Les offres devront être chiffrées hors taxes sur la valeur ajoutée (HTVA) et toutes taxes comprises (TTC) et accompagnées du modèle de soumission signé.

POUR TOUT ACTE DE CORRUPTION CONSTATE, BIEN VOULOIR APPELER LE N° VERT DE LA CONAC : 1517.

**Le Coordonnateur National du CNDDR,
Maître d'Ouvrage**



Francis FAÏ-YENGO

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

SERVICE DU PREMIER MINISTRE

COMITÉ NATIONAL DE DÉSARMEMENT,
DE DÉMOBILISATION ET DE RÉINTÉGRATION

NDDRC



CNDDR

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

PRIME MINISTER'S OFFICE

NATIONAL DISARMAMENT,
DEMobilIZATION AND REINTEGRATION
COMMITTEE

NOTICE OF CONSULTATION FOR A REQUEST FOR QUOTATION

Object: Request for Quotation N° 007/DCO/CNDDR/CIPM/2022 of 06/09/2022, relating to the creation of fish ponds for the Regional Centers of NDDRC in Mora, Bamenda and Buea

In connection with the execution of the supply in reference, the National Coordinator of National Disarmament, Demobilization and Reintegration Committee intends to create fish ponds for the Regional Centers of NDDRC in Mora, Bamenda and Buea.

Participation in this consultation is open to all companies based in Cameroon.

The estimated cost of the operation following prior studies stands at **Thirty million (30 000 000) Francs CFA**

N°	MORA	BAMENDA	BUEA
01	10 000 000	10 000 000	10 000 000
TOTAL		THIRTY MILLIONS FCFA	

The consultation file can be obtained from the procurement Service of NDDRC upon the presentation of a receipt of payment of the sum of Twenty thousand Francs CFA (20 000) F CFA into a **Special Transfer Account (CAS) ARMP** at BICEC Cameroon, account N° 335 988.

The bill of entry and quantities of these items is to be coasted and returned latest on **29/09/2022 at 09:00 a.m.**, in a stamped envelope addressed to the National Coordinator of NDDRC and labelled as follows:

Request for Quotation N° 007/DCO/CNDDR/CIPM/2022 of 06/09/2022, relating to creation of fish ponds for the Regional Centers of NDDRC in Mora, Bamenda and Buea.

Bids shall be open latest on the **29/09/2022 at 10:00 a.m.**, in the Conference Hall of NDDRC.

Bids should be coasted exclusive of Value Added Taxes (EVAT) and All Taxes Inclusive (ATI) and accompanied by the signed model of tender.

IF YOU NOTE ANY ACT OF CORRUPTION, PLEASE CALL THE CONAC HOT LINE NUMBER: 1517

